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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen konkrét intézkedési terv alapján történik a 
védőnői hálózat államosítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

A  Független  Egészségügyi  Szakszervezet  egy  700  fős  felmérést  végzett  július  és  augusztus
hónapokban a védőnők körében. Azokat kérdezték, akik a megyei centrumkórházak felügyelete alá
kerültek és azt vizsgálták mennyire elégedettek az átállással az érintettek. Ennek során kiderült,
hogy válaszadók mindössze 1%-a volt elégedett.

A  válaszadók  közel  harmada  számolt  be  arról,  hogy  az  átállás  óta  saját  pénzükön  kellett
feladatellátáshoz szükséges felszerelést, eszközöket, elemet, írószert, borítékot, cukorvizsgálathoz
szükséges  anyagokat,  vásárolnia.  Vannak  olyan  önkormányzatok,  melyek  teljesen  kiszálltak  a
fenntartásból  és  nem  fizetik  a  takarítást,  megszüntették  az  internet-  és  telefon  előfizetést,  az
irodaszer ellátást. Valamint az adminisztrációs terhek is jelentős mértékben emelkedtek.

A fentiekkel összefüggésben tisztelettel kérjük, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseinkre!

1. Mikorra várható ennek az átmeneti bizonytalanságnak a megszüntetése? Milyen lépéseket 
tervez a minisztérium annak érdekében, hogy az átállás minél előbb befejeződjön?

2. Milyen konkrét intézkedési terv alapján történik a védőnői hálózat államosítása?
3. Hány védőnő hiányzik a rendszerből az augusztus 15-i állapotok szerint?

 

Segítő együttműködését előre is köszönjük.

Budapest, 2023. augusztus 21.

Kanász-Nagy Máté, Ungár Péter (LMP)


